
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr II/2024 

II Sesja w dniu 29 maja 2024  

Obrady rozpoczęto 29 maja 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:25 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Elżbieta Goryszewska 

2. Justyna Korwel 

3. Krzysztof Łowczak 

4. Małgorzata Dzięcioł 

5. Andrzej Florczyk 

6. Karol Jóźwiak 

7. Radosław Kiwilsza 

8. Agnieszka Kościelska 

9. Halina Lichołat 

10. Daniel Paczuski 

11. Adam Piech 

12. Magdalena Romanek 

13. Andrzej Szczerbiak 

14. Piotr Walczak 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

1. Pani Renata Wioletta Bednarczyk - Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Pani Anna Kołodziej-Rabiczko - Sekretarz Miasta i Gminy Młynary, 

3. Pani Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

1. Otwarcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył obrady Sesji Rady Miejskiej w Młynarach, witając 

wszystkich zebranych. W obecnym momencie obecnych było 15 Radnych, co stanowi 

kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Wręczenie radnemu zaświadczenia o wyborze. 

 

Prowadzący Rady Miejskiej poprosił Panią Katarzynę Abramowicz Przewodniczącą Komisji 

Wyborczej o wręczenie Radnemu Adamowi Piechowi zaświadczenia o wyborze. 

 

3. Złożenie ślubowania przez Radnego. 

 

Radny Adam Piech złożył ślubowanie. 



4. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

5. Przyjęcie protokołu z I inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia  

6 maja 2024 r.  

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z I inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 6 maja 2024 

r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej 

Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel 

Paczuski, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza za okres od 6 do 29 maja 2024 r. 

Pani Małgorzata Dzięcioł zapytała, czy wzrost cen za odpady będzie znaczący. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że w tym roku planowane jest podwyższenie ceny o 2,5 

złotego, w przyszłym roku też o 2,5 zł.  

Pani Małgorzata Dzięcioł poruszyła temat poręczy zamontowanej przy alejce na cmentarzu, 

która jaj zdaniem jest źle usytuowana. 

Pani Burmistrz powiedziała, że jest to wykonane zgodnie ze sztuką budowlaną. Barierka ta 

zapewnia bezpieczeństwo osobom starszym.  

Pani Elżbieta Goryszewska zapytała, od kiedy planowany jest wzrost cen za śmieci. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że podwyżka planowana jest w drugiej połowie roku i to 

Radni będą musieli o tym zdecydować. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, co w sytuacji, kiedy trzeba będzie podwyższyć opłatę za 

śmieci więcej niż 2,50 zł. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jeśli będzie taka konieczność, to nie będzie wyjścia. Koszt 

opłaty za odpady musi się bilansować. 



Pan Andrzej Florczyk zapytał, czy będą podejmowane działania zmierzające do zwiększenia 

ilości śmieci segregowanych. Jeśli śmieci nie będą segregowane, cena za opłaty wzrośnie. 

Poinformował, że w przyszłym roku zmienia się wolumen śmieci segregowanych. Ilość oraz 

jakość segregowanych odpadów są to koszty zależne od nas.  

Pani Burmistrz poinformowała o cenach za odpady zmieszane i segregowane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że temat odpadów zostanie poruszony na 

Komisji Rewizyjnej w dniu 05.06.2024 r.  

7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Radosław Kiwilsza złożył interpelację w sprawie podjęcia działań zmierzających do 

dokonania zmian w regulaminie funduszu sołeckiego dla sołectw Gminy Młynary. 

Powiedział, że chciałby, aby wszystkie sołectwa partycypowały w kosztach organizacji 

dożynek, sportu czy stadionu. Podał kwoty, jakie Sołectwo Młynary w ostatniej kadencji 

poniosło na sport i funkcjonowanie jednostki OSP Młynary. Zaproponował, aby temat ten 

poruszyć na zebraniach sołeckich podczas wyborów sołtysów. Przedstawił swoją propozycję, 

w jaki sposób inne sołectwa mogą partycypować w tych kosztach.  

Pan Radosław Kiwilsza złożył interpelację w sprawie analizy dalszej celowości 

utrzymywania niektórych jednostek OSP z terenu Gminy Młynary. Prośbę soją poparł tym, że 

na terenie Gminy Młynary funkcjonują jednostki OSP, które w 2023 r. ani razu nie wyjechały 

do pożaru czy wypadku. Jednostki te generują duże koszty. Strażacy tych jednostek nie chcą 

się szkolić i podnosić swoich kompetencji. Nie uczestniczą też w życiu strażackim. 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że oba tematy są drażliwe. Zajął stanowisko, że nie 

wyobraża sobie, aby narzucać innym sołectwom na co mają przeznaczyć środki ze swojego 

Funduszu Sołeckiego. Zgodnie z zasadą sołectwo samo decyduje na co przeznaczyć środki. 

Można zaproponować, ale nie można nakazywać. Powiedział, że nie zgadza się z tym, że jeśli 

strażacy ani raz nie interweniowali, to są niepotrzebni.  

Pan Radosław Kiwilsza, wyjaśnił, że chce, aby Pani Burmistrz porozmawiała z mieszkańcami 

z innych sołectw o propozycji przekazania części Fundusz Sołecki na sport i dożynki, a nie 

stawianie ich przed faktem dokonanym. Odnosząc się do funkcjonowania jednostek OSP, 

powiedział, że należy przeanalizować, dlaczego niektóre jednostki nie wyjeżdżają do zdarzeń. 

Pani Burmistrz odniosła się do obu interpelacji. Powiedziała, że na najbliższych zebraniach 

sołeckich przedstawi propozycję Radnego w sprawie partycypacji w kosztach Funduszu 

Sołeckiego, zwłaszcza, jeśli chodzi o dożynki. Omówiła temat przeznaczania środków 

funduszu sołeckiego przez inne sołectwa. Odnosząc się do interpelacji dotyczącej Jednostek 

OSP, powiedziała, że są jednostki, które nie wyjeżdżają do zdarzeń. Powiedziała, że na 

bezpieczeństwie nie należy oszczędzać, ale dodała też, że gmina ponosi duże koszty na 

utrzymanie tych jednostek OSP. Należy pochylić się nad tym tematem. 

8. Wnioski sołtysów. 

 

Nie było wniosków sołtysów. 

 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Miasta i Gminy 



Młynary z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o ilości organizacji pozarządowych, fundacji, 

stowarzyszeń oraz KGW działający na terenie naszej gminy, o przyznanym dofinansowaniu. 

Powiedział, że jeśli nie usłyszy sprzeciwu, sprawozdanie zostanie przyjęte przez aklamację. 

Nie było sprzeciwu. 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024-2036, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2036 oraz zmiany budżetu na 2024 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekty obu uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024-2036,  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej 

Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel 

Paczuski, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

Uchwała nr II/10/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 29 maja 2024 roku w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024-2036, 

została podjęta jednogłośnie.  

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej 

Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel 

Paczuski, Adam Piech, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz Wandrowski 

PRZECIW (1) 

Magdalena Romanek 

 

Uchwała nr II/11/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 29 maja 2024 roku w sprawie 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, została podjęta większością głosów. 

 

c) zmiany uchwały 1/8/2024 r. Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej na kadencję 2024-2029, ustalenia liczby członków, 

zakresu działania oraz składu osobowego tej komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na poprzedniej Sesji Rady Miejskiej nie 

zostali wyłonieni wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej, poprosił o zgłaszanie kandydatów 

na członków tej komisji. 

Radna Agnieszka Kościelska zgłosiła kandydaturę Radnego Adama Piecha. 

Radny Adam Piech wyraził zgodę. 

Nie było innych kandydatur.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały 1/8/2024 r. Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej na kadencję 2024-2029, ustalenia liczby członków, 

zakresu działania oraz składu osobowego tej komisji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej 

Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel 

Paczuski, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

Uchwała nr II/12/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 29 maja 2024 roku w sprawie 

zmiany uchwały 1/8/2024 r. Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 6 maja 2024 r. w sprawie w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej na kadencję 2024-2029, ustalenia liczby członków, 

zakresu działania oraz składu osobowego tej komisji została podjęta. 

Przewodniczący Rady miejskiej poinformował, że na ubiegłej Sesji Rady nie został wybrany 

wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej. Zaproponował kandydaturę Radnego Adama 

Piecha. 



Radny wyraził zgodę. 

Radni głosowali ręcznie w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

głosując jednogłośnie 15 głosów za. 

d) zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie Gminy Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił uchwałę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej 

Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel 

Paczuski, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

 

Uchwała nr II/13/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 29 maja 2024 roku w sprawie 

zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie Gminy Młynary została podjęta 

jednogłośnie. 

 

e) wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego, 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej 

Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel 

Paczuski, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

Uchwała nr II/14/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 29 maja 2024 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego została podjęta 

jednogłośnie. 

 

f) określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Klub 

„Senior+” w Młynarach, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Klub 

„Senior+” w Młynarach, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej 

Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel 

Paczuski, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

Uchwała nr II/15/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 29 maja 2024 roku w sprawie 

określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Klub 

„Senior+” w Młynarach została podjęta jednogłośnie. 

 

g) Oceny Zasobów Pomocy Społecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uchwała została szczegółowo omówiona 

na posiedzeniu komisji budżetowej przez Panią kierownik MGOPS.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 



Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że brak jest wniosków w przedstawionym dokumencie. 

Pani Burmistrz poinformowała, że zwróci na to uwagę. Poinformowała, że potrzeby 

sygnalizowane są na bieżąco.  

Wywiązała się dyskusja na temat potrzeb związanych z działalnością MGOPS. 

Głosowano w sprawie: 

Oceny Zasobów Pomocy Społecznej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej 

Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel 

Paczuski, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

 

Uchwała nr II/16/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 29 maja 2024 roku w sprawie 

Oceny Zasobów Pomocy Społecznej została podjęta jednogłośnie. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wnioski zostały przedstawione w punkcie 

7. 

 

12. Sprawy różne. 

 

Pan Radosława Kiwilsza zgłosił potrzebę uzupełnienia granulatu na orliku w Młynarach.  

Pani Burmistrz poinformowała, że temat ten był poruszany z Panią Dyrektor Ośrodka 

Kultury, granulat zostanie uzupełniony. 

Pan Daniel Paczuski wyraził swoje zdanie odnośnie złożonej interpelacji dotyczącej OSP. 

Usprawiedliwił jednostki, które nie zawsze mogą wyjeżdżać do pożaru, podając jako powód 

demografię. Jego zdaniem nie powinno zamykać się jednostek OSP, gdyż są zabezpieczeniem 

bezpieczeństwa lokalnej społeczności. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o pozyskanie finansowania animatora na orliku. Czy może być 

to połączone z zatrudnieniem trenera dla Klubu Syrena Młynary. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości. Ośrodek Kultury podpisuje 

umowę na animatora sportu, a Klub Syrena jest stowarzyszeniem.  



Pani Sekretarz wyjaśniła, że animator zatrudniony zostanie w ramach zadania zwiększenia 

dostępności orlika dla mieszkańców. 

Pan Radosław Kiwilsza wyjaśnił, że w interpelacji dotyczącej OSP, którą złożył nie chodzi o 

zamknięcie jednostek OSP, ale o większe zmobilizowanie strażaków do jeszcze bardziej 

aktywnego udziału w życiu strażackim. 

Wywiązała się dyskusja na temat działań podejmowanych przez jednostki OSP i zasadności 

ich utrzymywania. 

Pan Tadeusz Wandrowski wyraził swoje zdanie, że jest za tym, aby sołectwa uczestniczyły w 

organizacji dożynek. 

13. Zamknięcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął II obrady Sesji Rady Miejskiej w Młynarach. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


